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CONSILIUL  JUDEŢEAN  ARGEŞ 
 

PROCES – VERBAL NR.140 
încheiat astăzi, 23 noiembrie 2021, 

în şedinţa ordinară a Consiliului Judeţean Argeş 
 

        La orele 12.00, domnul Ion Mînzînă, Preşedintele Consiliului Judeţean 
Argeş a deschis lucrările şedinţei ordinare care s-a desfășurat prin mijloace 
electronice ( on-line ). La această ședință au fost conectați pe platforma pusă la 
dispoziție de către Consiliul Județean Argeș toți cei 34 de consilieri județeni,  deci 
şedinţa este statutară. 

      La şedinţă a participat de drept dl Ionel Voica, Secretarul General al 
Judeţului Argeş şi din partea aparatului de specialitate al consiliului judeţean: 
dna Alisa Simona Ciobanu, director executiv Direcţia Juridică Administraţie 
Publică Locală. 
         Menționăm că domnii consilieri județeni Ghiță Cosmin Constantin și 

Istrate Ion s-au conectat pe platforma on-line începând cu punctul nr. 27 de pe 
ordinea de zi. 

 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Bună ziua. Începem prin a face prezența.  Mînzînă 
Ion prezent, dl Bughiu Adrian Dumitru?  

Dl vicepreședinte Adrian Dumitru Bughiu  - Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Dl Nicolaescu Marius Florinel? 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Prezent.  

Dl Președinte Ion Mînzînă – Dl Bălan Iosif Bogdan ? 

Dl consilier județean Iosif Bogdan Bălan – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Bărbuceanu Mihail Dorin? 

Dl consilier județean Mihail Dorin Bărbuceanu – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dna Cotenescu Maria?  

Dna consilier județean Maria Cotenescu – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă - Dl David Bogdan Angelin ? 

Dl consilier județean Bogdan Angelin David – Prezent. 



2 

 

Dl Președinte Ion Mînzînă - Dl David Emilian? 

Dl consilier județean Emilian David -  Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Deaconescu Valentin Ion? 

Dl consilier județean Valentin Ion Deaconescu – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dra Eftene Diana Elena? 

Dra consilier județean Diana –Elena Eftene – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Dl Enache Valentin-Viorel ? 

Dl consilier județean Valentin-Viorel Enache – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă -  Dl Ghiță Cosmin Constantin ? 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Giuclea George – Dan?  

Dl consilier județean Giuclea George – Dan – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Grecu Dumitru? 

Dl consilier județean Dumitru Grecu – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Dl Iacșa Aurel ? 

Dl consilier județean Aurel Iacșa -  Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Iana Ion ? 

Dl consilier județean Ion Iana – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Ilie Ion? 

Dl consilier județean Ion Ilie – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Dna  Ionescu Marilena Steluța? 

Dna consilier județean Marilena Steluța Ionescu – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  -  Dl Istrate Ion ? 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Dl Ivan Marius-Bogdan? 

Dl consilier județean Marius-Bogdan Ivan  - Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Dl Mîndroc Cătălin-Viorel?   
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Dl consilier județean Cătălin-Viorel Mîndroc  - Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Negoescu Vasile?   

Dl consilier județean Vasile Negoescu  - Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Dl Nițescu Eleodor Olavi ? 

Dl consilier județean Eleodor Olavi Nițescu  – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Dna Nicolescu Nicoleta Tatiana ? 

Dna consilier județean Nicoleta Tatiana Nicolescu– Prezent.  

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl  Pîrvu Marius ? 

Dl consilier județean Marius Pîrvu -  Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Dna Popa Elena Cristina ? 

Dna consilier județean Elena Cristina Popa - Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Dl Popa Florentin-Marius? 

Dl consilier județean Florentin-Marius Popa – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă - Dl Postelnicescu Marius Dorel ?  

Dl consilier județean Marius Dorel Postelnicescu – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Sofianu Narcis Ionuț ? 

Dl consilier județean Sofianu Narcis Ionuț - Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Dl Stana Stelian? 

Dl consilier județean  Stelian Stana – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Ștefan Alexandru Mihai?  

Dl consilier județean Alexandru Mihai Ștefan – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă - Dl Tică Manuel ?  

Dl consilier județean Manuel Tică – Prezent. Domnule Președinte, vă rog sa mă 
scuzați, eu o sa ies, sunt de acord cu toate punctele de pe ordinea de zi. Vă 
mulțumesc.  

Dl Președinte Ion Mînzînă -  Dl Tudose Nicolae?  
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Dl consilier județean Nicolae Tudose – Prezent.  

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dna Turturoiu Liliana Maria ? 

Dna consilier județean Turturoiu Liliana Maria – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Dl Zidaru Cristian George? 

Dl consilier județean Cristian George Zidaru – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Stimați colegi, ați luat la cunoștință de ordinea de 
zi, avem 28 de proiecte plus o informare A.D.I Molivișu. Dacă sunt discuții 
referitor la ordinea de zi?  

Dl vicepreședinte Adrian Dumitru Bughiu – Eu aș dori să intervin, domnule 
Președinte, cu voia dumneavoastră și a colegilor aș propune retragerea de pe 
ordinea de zi a punctelor 13, 14, 15 și 16, sunt direct legate între ele. Este vorba 
despre proiectul de hotărâre privind desființarea Centrului Cultural Județean 
Argeș și aș dori să fac și câteva precizări. De ce îmi doresc retragerea de pe 
ordinea de zi?  Știți bine că este un subiect sensibil care a suscitat discuții mai 
mult sau mai puțin subiective, chiar ieri a avut loc o întâlnire a comisiei de profil 
și am ajuns la ceva divergențe, sper eu sa fie constructive. Toată lumea trebuie 
să înțeleagă totuși că uneori Consiliul Județean Argeș nu mai poate susține la 
același nivel, nici financiar și nici calitativ activitatea culturală pentru anul 
următor și am solicitat colegilor noștri consilieri să vină cu soluții concrete. 
Înțeleg că vineri Comisia de Cultură se va intruni și îi invit pe această cale ca 
până pe 2 decembrie să vină cu soluții concrete. Noi vrem să demonstrăm încă o 
dată că dăm dovadă de transparență, că suntem deschiși la dialog așa cum am 
fost încă de la începutul anului pe acest subiect, cultura în general, Centrul 
Cultural Județean Argeș in special. Să nu uităm că am invitat toți consilierii 
județeni interesați să vină cu propuneri privind îmbunătățirea activității pe zona 
de cultură, în special pe zona centrului cultural, nu s-a întamplat lucrul acesta, 
dar să avem deschidere și să așteptăm încă o săptămână propuneri din partea 
colegilor nosștri, urmând ca în viitoarea ședință să luăm o decizie în acest sens. 

Dl consilier județean Ion Iana – Bună ziua, domnule Presedinte, vreau să fac și 
eu o singură precizare , vă mulțumesc că ați hotărât să scoateți de pe ordinea de 
zi acest punct, să analizăm mai bine, și vă rog să luăm în calcul faptul că cultura 
tradițională rămâne neacoperită, tocmai aceasta este ideea, să vedem ce facem pe 
acest segment al identității naționale, să nu abandonăm valorile culturii 
tradiționale. Vom discuta și în comisie, vom veni și cu propuneri și apoi în 
dezbarea din plen să găsim cele mai bune soluții și dacă luăm o hotărâre să 
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inchidem ceva, să punem totuși ceva în loc, și ceva bun și ceva care lipsește și 
nu este acoperit de acest segment cultural de către consiliul județean. Vă 
mulțumesc 

Dl vicepreședinte Adrian Dumitru Bughiu – Poate veniți cu soluții și de 
finanțare. Ar fi cel mai interesant pentru noi, pentru că suntem chiar iubitori și 
consumatori de cultură, dar trebuie ca toată lumea să înțeleagă că nu sunt bani, 
adică în acest an efortul Consilului Județean Argeș a fost unul de aproximativ 
380 de miliarde lei. Eu cred că este mult prea mult față decât putem suporta sau 
față de nevoile pe care județul Argeș le are în acest moment. Nu am spus nicio 
clipă că uneori cultura nu este importantă, că activitatea centrului cultural nu 
trebuie promovată în continuare, tocmai vă explicam că activitatea centrului va 
fi preluată într-o altă formulă în cadrul Teatrului Davila. Repet, suntem deschiși 
la alte propuneri de organizare, drept pentru care propun retragerea de pe 
ordinea de zi a acestor puncte. 

Dl consilier județean Ion Iana – Domnule vicepreședine, tocmai pe tema aceasta 
a eficientizării am propus ca și celelalte două instituții, adica teatrul și scoala 
populară să vina la discuții și să găsim cea mai bună formulă. Mie personal și nu 
numai mie, ci și  Comisie de Cultură ni se pare că locul Doinei Argeșului nu este 
în cadrul teatrului. Dar vom vedea. Mulțumesc frumos. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Si eu vă mulțumesc. Domnule Iana, deși ați fost 
invitat la foarte multe discuții la care nu ați participat, martor sunt înregistrările 
ședințelor noastre, veți veni să luați măcar cunoștință de documentele pe care vi 
le putem pune la dispoziție cu cheltuielile făcute la nivelul tuturor județelor din 
România pentru ceea ce înseamnă într-adevăr apărarea identității nationale. Nu 
brandurile fac identitatea națională, ci modul în care știm să cheltuim eficient 
acești bani pentru a ne face păstrători a ceea ce înseamnă tradiție, obiceiuri, 
identități naționale. Dar încă o dată, este încă  o dovadă că dorim ca lucrurile 
acestea să le facem în urma unor discuții serioase fără a apăra o cauza a cuiva, să 
știți că putem lua decizii de forță, numai că nu vrem să facem lucrul acesta 
pentru că unde sunt mai multe opinii și unde există dorință din partea 
consilierilor pentru a dezbate aceste lucruri, găsiți la noi o ușă deschisă, lucru pe 
care vi-l spun de fiecare data când vă invit la nivelul consiliului județean, când 
doriți, pentru a discuta orice problemă care privește comunitatea județului 
Argeș. Și pe zona investițională, si pe zona culturală, si pe zona de protecție 
socială, si pe zona de sănătate, suntem deschiși la orice dialog cu orice consilier 
care într-adevăr dorește o implicare în domeniul acesta. Dacă sunt voturi 
împotrivă legate de această propunere a domnului vicepreședinte? Nu. Punctele 
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13, 14, 15 și 16 vor fi scoase de pe ordinea de zi. Voturi împotrivă? Abțineri. Vă 
mulțumesc. Ordinea de zi a fost votată cu acest amendament.  

 

 

-I- 

          Trecându-se la punctul I al ordinii de zi - Procesul - verbal al şedinţei 
ordinare a Consiliului Judeţean Argeş din data de 28.10.2021.  - Dl Preşedinte Ion 
Mînzînă a spus: 

      Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 
      Procesul verbal mai sus menţionat a fost votat în unanimitate.   

   

- II  - 

 
       Trecându-se la punctul II al ordinii de zi – Procesul - verbal al şedinţei 

extraordinare a Consiliului Judeţean Argeş din data de 05.11.2021.  - Dl 
Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

      Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 

      Procesul verbal mai sus menţionat a fost votat în unanimitate.   

 

- III  - 

 
     Trecându-se la punctul III al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Organigramei și a Statului de funcții ale Spitalului Județean de 
Urgență Pitești.  - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

      Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 

      Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
      S-a adoptat Hotărârea nr. 277. 
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- IV  - 

 
      Trecându-se la punctul IV al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Statului de funcții al Spitalului de Pneumoftiziologie ,,Sf. Andrei” 
Valea Iașului.  - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

      Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 
      Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
 
      S-a adoptat Hotărârea nr. 278. 
 

- V - 

 
     Trecându-se la punctul V al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Regulamentului de organizare și funcționare a Spitalului de Boli 
Cronice Călinești.  - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

      Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 
      Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
 
      S-a adoptat Hotărârea nr. 279. 
 
                                     

- VI  - 

 
       Trecându-se la punctul VI al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Statului de funcții al Unității de Asistență Medico – Socială Șuici. - 
Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

 
     Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 
     Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

       S-a adoptat Hotărârea nr. 280. 
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- VII  - 

 
       Trecându-se la punctul VII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 

înființarea Complexului de Servicii pentru Persoane cu Dizabilități Pitești (CSPD 
Pitești) din cadrul Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului 
Argeș și aprobarea statului de funcții al acestuia. - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a 
spus: 

         Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 
         Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
 
         S-a adoptat Hotărârea nr. 281. 
                                  

- VIII  - 

 
       Trecându-se la punctul VIII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
înființarea Locuinței Maxim Protejată nr.1 Buzoești, a Locuinței Maxim 
Protejată nr.2 Buzoești, a Locuinței Maxim Protejată nr.3 Buzoești, a Locuinței 
Maxim Protejată nr.4 Buzoești prin reorganizarea Locuinței Protejate nr.1, 
Locuinței Protejate nr.2, Locuinței Protejate nr.3, Locuinței Protejate nr.4 din 
Complexul de Locuințe Protejate Buzoești, instituție fără personalitate juridică 
din cadrul Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului Argeș. 
- Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

      Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc.     
      Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
   

      S-a adoptat Hotărârea nr. 282. 
 
 

- IX  - 

 
       Trecându-se la punctul IX al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
înființarea Locuinței Maxim Protejată nr.1 Tigveni și a Locuinței Maxim 
Protejată nr.2 Tigveni, prin reorganizarea Locuinței Protejate nr.1 și Locuinței 
Protejate nr.2 din cadrul Complexului de Locuințe Protejate Tigveni, instituție 
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fără personalitate juridică din cadrul Direcției Generale de Asistență Socială și 
Protecția Copilului Argeș. - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

       Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 
       Proiectul de hotărâre a fost votat în uninimitate. 

       S-a adoptat Hotărârea nr. 283. 
 
 
 

- X  - 

 
     Trecându-se la punctul X al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre privind 
înființarea Locuinței Maxim Protejată Vulturești, prin reorganizarea Locuinței 
Protejate Vulturești din cadrul Complexului de Servicii pentru Persoane cu 
Dizabilități Vulturești, instituție fără personalitate juridică din cadrul Direcției 
Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului Argeș. - Dl Preşedinte Ion 
Mînzînă a spus: 

       Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 
       Proiectul de hotărâre a fost votat în uninimitate. 

       S-a adoptat Hotărârea nr. 284. 
 

 

 

- XI  - 

       Trecându-se la punctul XI al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
modificarea și completarea Statului de funcții al Centrului de Integrare și 
Terapie Ocupațională Tigveni din cadrul Direcției Generale de Asistență 
Socială și Protecția Copilului Argeș. - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

       Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 
       Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

       S-a adoptat Hotărârea nr. 285. 
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- XII  - 

 

       Trecându-se la punctul XII al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Regulamentelor de organizare și funcționare ale unor componente 
funcționale, fără personalitate juridică, aflate în subordinea Direcției Generale 
de Asistență Socială și Protecția Copilului Argeș.  - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a 
spus: 

         Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc.         
         Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
 
         S-a adoptat Hotărârea nr. 286. 
 

 

- XIII  - 

 
       Trecându-se la punctul XIII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
desființarea Centrului Cultural Județean Argeș începând cu data de 01.01.2022. 
- Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

       Retras de pe ordinea de zi. 
 

- XIV  - 

 
       Trecându-se la punctul XIV al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Statului de funcţii al Teatrului Alexandru Davila Pitești. - Dl 
Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

        Retras de pe ordinea de zi. 
 

- XV  - 

 
      Trecându-se la punctul XV al ordinii de zi -  Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Statului de funcţii al Școlii Populare de Arte și Meserii Pitești.  - Dl 
Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 
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       Retras de pe ordinea de zi. 
 
 
                                                   - XVI  - 

 
       Trecându-se la punctul XVI al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Statului de funcții al Muzeului Județean Argeș. - Dl Preşedinte Ion 
Mînzînă a spus: 

           
        Retras de pe ordinea de zi. 
 
 

- XVII - 

       Trecându-se la punctul XVII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Județean nr. 101/26.03.2020 
privind stabilirea salariilor de bază pentru personalul contractual din cadrul 
Serviciului Public Județean Salvamont Argeș începând cu 01.03.2020. - Dl 
Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

       Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 
 
       Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
       S-a adoptat Hotărârea nr. 287. 

 

- XVIII  - 

 
       Trecându-se la punctul XVIII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre pentru 
aprobarea Protocolului privind furnizarea serviciilor de comunicații de date și 
tehnologia informației, încheiat între Județul Argeș și Serviciul de 
Telecomunicaţii Speciale. - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus:   

         
       Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 
       Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
 
       S-a adoptat Hotărârea nr. 288. 
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- XIX  - 

 
       Trecându-se la punctul XIX al ordinii de zi -  Proiect de hotărâre privind 
aprobarea realizǎrii obiectivului de investiții : “Reabilitare, supraetajare și 
extindere corp A de la U.A.M.S Dedulești”, a Devizului General, a indicatorilor 
tehnico – economici și a documentațiilor tehnico-economice aferente - faza 
Documentația de Avizare a Lucrǎrilor de Intervenții (D.A.L.I). - Dl Preşedinte 
Ion Mînzînă a spus: 

        Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 
        Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate.      
 
        S-a adoptat Hotărârea nr. 289. 
 
 
 

- XX  - 

 
       Trecându-se la punctul XX al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre privind 
aprobarea realizǎrii obiectivului de investiții: ”Amenajare Parc și Alei 
U.A.M.S Şuici“, a Devizului General, a indicatorilor tehnico – economici și a 
documentațiilor tehnico-economice aferente - faza Studiu de Fezabilitate 
Mixt. - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus:   
 

         Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 
         Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
 
         S-a adoptat Hotărârea nr. 290. 

         

 

- XXI  - 

 
       Trecându-se la punctul XXI al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea indicatorilor tehnico-economici și a documentațiilor tehnico-
economice: „STUDIU DE FEZABILITATE ”, Studii de teren și Documentații 
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pentru obținerea acordurilor/avizelelor prevazute în Certificatul de Urbanism, 
Deviz General pentru obiectivul de investiții: “Construcție Sala vestiare personal 
și circuit separare transport lenjerie” de la Spitalul de Recuperare Brǎdet, 
comuna Brǎduleț, sat Brădet, județul Argeș. - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus:   

 
        Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc.  
        Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
 
        S-a adoptat Hotărârea nr. 291. 
         

- XXII  - 

 
       Trecându-se la punctul XXII al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre privind 

completarea domeniului public al Judeţului Argeş cu imobilele clădiri și teren 
situate în oraș Topoloveni, str. Calea București, nr. 44, jud. Argeș. - Dl 
Preşedinte Ion Mînzînă a spus:   

 
        Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc.  
        Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

 
        S-a adoptat Hotărârea nr. 292. 

 

- XXIII - 

 
       Trecându-se la punctul XXIII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 

actualizarea lungimii și a pozițiilor de origine și destinație ale drumului 
județean D.J. 704. - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus:   

Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc.  
        Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
 
        S-a adoptat Hotărârea nr. 293. 
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- XXIV - 

 
       Trecându-se la punctul XXIV al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 

încetarea interesului public județean pentru segmentul de drum DJ 704B de la 
km 15+187 la km 15+631 și pentru segmentul de drum de la km 17+537 la 
km 19+249, încadrarea în categoria drumurilor comunale și trecerea acestora 
în domeniul public al comunei Călinești. - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus:   

Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc.  
        Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
 
        S-a adoptat Hotărârea nr. 294. 

 

 

- XXV - 

 
       Trecându-se la punctul XXV al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 

încetarea interesului public județean pentru segmentul de drum D.J. 704B de 
la km 19+984 la km 21+229, încadrarea în categoria drumurilor comunale și 
trecerea acestuia în domeniul public al comunei Davidești.  - Dl Preşedinte 
Ion Mînzînă a spus:   

Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc.  
        Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
 
        S-a adoptat Hotărârea nr. 295. 

 

 

 

- XXVI - 

 
       Trecându-se la punctul XXVI al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 

constituirea dreptului de administrare în favoarea Direcției Generale de 
Asistență Socială și Protecția Copilului Argeș asupra imobilului – teren și 
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clădiri în care își va desfășoara activitatea Centrul de Zi pentru Persoane 
Adulte cu Dizabilități Pitești. - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus:   

Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc.  
        Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
 
        S-a adoptat Hotărârea nr. 296. 

 

 

 

- XXVII - 

 
       Trecându-se la punctul XXVII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 

aprobarea indicatorilor tehnico-economici, a Devizului General și a 
documentațiilor tehnico-economice-faza D.A.L.I. pentru obiectivul de 
investiție: ”Consolidarea și modernizarea imobilului situat în str. Domnița 
Bălașa, nr.19, aparținând Teatrul Davila Pitești, denumită Sala Așchiuță, 
județul Argeș”. - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus:   

Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc.  
        Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
 
        S-a adoptat Hotărârea nr. 297. 

 

 

 

- XXVIII - 

 
       Trecându-se la punctul XXVIII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre 

privind actualizarea bugetului de venituri și cheltuieli al Județului Argeș.  - Dl 
Preşedinte Ion Mînzînă a spus:   

Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc.  
        Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
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        S-a adoptat Hotărârea nr. 298. 

 

 

- XXIX - 

 
       Trecându-se la punctul XXIX al ordinii de zi –  Informare A.D.I.Molivișu. 

- Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus:   

       Domnule Dică, vă rog! 

Dl manager Gabriel Dică -  Bună ziua, am discutat în comisii, aș dori să mai 
adaug faptul că singura preocupare în momentul de față pentru A.D.I 
Molivișu este finanțarea. După cum știți finanțarea este imposibil de finanțat 
de asociați sau de unul dintre asociați, prin urmare ne rămân alte fonduri. Noi 
am identificat în cadrul asociației fondurile europene prin A.D.R Sud 
Muntenia și în urma discuțiilor pe care le-am purtat acolo se pare că suntem 
eligibili. Nu ne face un favor istoricul pe care îl avem dar faptul că nu avem 
debite la dânșii, suntem un partener credibil, serios, de luat în seama. Mai 
avem de parcurs niște etape prin  realizarea planului urbanistic zonal, este 
singura etapă care ne-a rămas,  iar în funcție de cum vor fi ghidurile publicate 
și în funcție de criteriile pe care le vom avea incluse de ADR Sud Muntenia, 
vom încerca să accesam aceste fonduri. Sigur că domnii consilieri au vrut mai 
multe detalii, la momentul acesta este imposibil să le furnizăm, dar în funcție 
de evoluția lucrurilor, vom aduce la cunoștință de fiecare dată. În contextul în 
care această abordare ne deschide o ușă, am dori ca împreună cu consilierii 
județeni, cu asociații din A.D.I Molivișu să construim o strategie astfel încât 
dacă se poate să aducem cât mai mult beneficiu în zona A.D.I Molivișu să 
facem investiții de așa manieră încât să genereze venituri tot timpul anului și 
automat să ne recuperăm sumele investite în proiect. Dacă mai sunt 
nelămuriri? 
 
Dl Preşedinte Ion Mînzînă – Nu, aș mai face eu o precizare. Vom ajunge la 
situația în care singura noastră speranță este legată de aceste fonduri europene 
dar speram ca acea cotă de cofinanțare să poată fi suportată de către Consiliul 
Județean Argeș, prin mijloacele specifice, împrumuturi guvernamentale, 
împrumuturi bancare și așa mai departe. Asta este situația. Dacă cineva are 
altă soluție, respectând legislația din România putem discuta pe aceasta temă. 
 
Dl consilier județean Marius Dorel Postelnicescu – Domnule Președinte, la 
comisie dl manager Dică a spus că se ocupă de strategie, văd că ne întoarcem 
la aceleași discuții de început. Dacă avem o strategie, niște indicatori, o 
soluție, măcar să știm o  sumă estimativă, pentru că altfel nu știm ce 
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cofinanțare să dea consiliul județean sau ce împrumut să facă dacă noi nu știm 
o valoare pe niște soluții tehnice. Rugămintea mea este să nu mai bâșbâim așa 
generic și să se informeze echipa de management de firme specializate în 
proiectarea unor asemenea proiecte specific, astfel încât să avem ceva concret. 
Apoi vorbim cu A.D.R Sud Muntenia și vedem și ce cofinanțare, așa de unde 
plecăm, plecăm de la nimic, pentru că ne dorim cu toții sa avem această pârtie 
și atât. 
 
Dl manager Gabriel Dică – Strategia inițială era să montăm instalația de 
transport pe cablu și să avem pârtia unu, ulterior să dezvoltăm în jurul acestui 
obiectiv și alte obiective. Dacă posibilitatea A.D.R Sud Muntenia este să 
obținem bani pe pârtie, eu aș anexa la pârtia unu și pârtia doi, împreună cu 
niște obiective care sunt conexe acestui proiect. Inițial generasem o instalație 
de zăpadă artificială cu 4 tunuri de zăpadă. Ar fi mult mai eficientă o 
instalație care să aibă 36 de lăncii și alte 4 tunuri de zăpadă. Nu mă zgârcesc 
când vine vorba de optimizare. Acești parametrii sunt buni la investiție pentru 
că în momentul în care vom avea zăpada artificială, eu voi munci mai puțin cu 
mașina de bătut zăpadă, adică uzura mașinii mele va fi mult mai mică, 
eficientizare avem în segmentul acesta, dacă ne propunem să avem bani mai 
mulți. Sunt segmente în acest proiect pe care noi vrem să le optimizăm cu 
acordul dumneavoastră, iar în lunile de început ale anului următor o să venim 
cu un deviz actualizat și o să le discutăm punctual. 
 
Dl consilier județean Marius Dorel Postelnicescu – Veniți cu variante. Soluția 
unu, variant unu, cu ați spus, soluția doi, varianta doi, cu mai multre tunuri de 
zăpadă și noi analizăm și votăm. Dar noi nu știm ce sumă, avem o sumă 
estimativă macro pentru acest proiect?  
 
Dl manager Gabriel Dică – Avem un interval, plec de la 45 de milioane de lei, 
care ar fi doar devizul pentru pârtia unu și vrem să ajungem până la 100 de 
milioane de lei. 
 
Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu – După cum bine știți proiectul 
Molivișu este un proiect la care ținem foarte mult. Vreau să informăm 
consilierii județeni că avem întâlniri cu A.D.R Sud Muntenia cam la 2 
săptămâni și de fiecare data noi luăm în discuție posibilitatea finanțării acestei 
pârtii. Noi nu trebuie să punem carul înaintea boilor așa cum am făcut de 
fiecare dată până acum și iată unde am ajuns cu proiectul acesta. Trebuie luat 
pas cu pas. Deocamdată suntem în stadiul în care trebuie să schimbăm 
categoria de folosință a terenului din fond forestier în curți construcții. După 
care vine actualizarea PUZ-ului, după ce avem această actualizare putem să 
discutăm și despre variantele despre care spune și dl consilier Postelnicescu. 
Fiți convinși că la momentul potrivit, consiliul județean vă va informa și ne 
vom aduna împreună și vom discuta orice variantă. 
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Dl consilier județean Aurel Iacșa - Domnule Președinte, știți foarte bine că de 
atâția ani de zile eu am ținut la acest proiect, haideți să ne dăm mâna să-l 
realizăm pentru că habar nu avem ce creștere economică va avea județul odată 
cu pârtia asta, pentru că sunt alte județe care trăiesc din pârtii și noi o avem și 
putem să o facem. Haideți să ne unim să putem realiza proiectul acesta, 
inclusiv Poienariul, pentru că este o zonă extraordinară. 
Pirvu – Domnule Președinte, din ce a prezentat dl manager și din ce am 
ascultat la ce a spus dl Postelnicescu, aș vrea să fac și eu câteva mențiuni. Din 
punctul meu de vedere studiile de soluții trebuiesc făcute, dar înainte de 
acestea trebuie să vedem ce ne oferă A.D.R Sud Muntenia, care este zona de 
finanțare, pe ce axă putem să finanțăm, care sunt sumele care se finanțează și 
apoi putem să facem studii de soluții. Este corect și ce spune dl Postelnicescu 
să venim cu mai multe variante și nu gândite de dl manager, că nu-mi dau 
seama ce experiență are în domeniul pârtiilor de schi sau a ceva mult mai 
amplu și atunci cred că sunt firme specializate care să facă aceste studii și 
ulterior să fie prezentate sub forma unor variante.  
 
Dl Preşedinte Ion Mînzînă – În principiu, dl Pîrvu are dreptate, acesta este 
principalul lucru, să vedem la ce nivel de finanțare putem apela,  iar în funcție 
de aceasta putem mai departe să lucrăm. Vă adresez următoarea rugăminte, 
pentru că este un subiect de care trebuie să fim cu toții interesați, la fel putem 
avea o discuție constructivă convocându-l pe dl Dică, care vine săptămânal, la 
două săptămâni, discută foarte mult, mai mult cu dl Nicolaescu, trebuie să 
spun lucrul acesta, pe marginea acestui proiect și atunci putem înainta pas cu 
pas. Putem stabili o zi pe lună și discutăm care sunt pașii făcuți, ce informații 
noi avem noi pentru a duce mai departe acest proiect. cum spune și dl Iacșa, 
nu cred că este cineva fără dorința de a face și noi în județul Argeș o pârtie de 
schi. Eu las la o parte acum și competițiile interjudețene care joacă un rol 
determinant și despre acest lucru cunoaște mai bine dl Grecu. Trebuie să ne 
unim cu toată forța să ducem la bun sfarșit acest proiect. Dacă am fi în județ 
supercapitalizat, dar nu cred că este un județ în România la ora aceasta, am 
face noi invesțiile de la anul, am pune la dispoziție 1000-1500 de miliarde ți 
am face cea mai modernă pârtie de schi din Sud Muntenia. Vă doresc o după 
amiază plăcută. 
 
Dl consilier județean Dumitru Grecu - Domnule Președinte, eu suntt foarte 
dezamăgit de modul cum se desfășoară activitatea vis-a-vis de pârtia de la 
Molivișu și în mod special dezamăgit de informarea făcută pentru consiliul 
județean care mi se pare făcută în bătaie de joc. Există o istorie acolo a tot ce 
înseamnă proiectul acesta și este foarte important ca noi consilierii județeni să 
știm toate amănuntele și stadiul la care se afla acest proiect. Constatăm acum 
că dl Dică a luat totul pe persoana fizică, dânsul își dorește, dânsul vrea, mă 
rog este foarte important că se implică la modul acesta dar tindem să facem 
aceeași greșeală. Vrem să facem mai multe, una dintre cauzele pentru care 
proiectul a picat a fost că proiectul a fost unul extrem de mare și la un 
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moment dat nu a mai putut fi susținut. Ceea ce ați propus dumneavoastră să 
ne întâlnim trebuie să devină o regulă, trebuie să ne întâlnim cu toții să 
stabilim exact pe baza istoricului proiectului, este foarte important să avem 
acest tip de istoric să vedem unde s-a gresit să nu mai repetăm aceste greșeli 
și în  perspectivă și va trebui neapărat să facem o strategie cu variante, 1, 2 , 
3, inclusiv din punct de vedere a finanțării. Eu am discutat dinainte să aveți 
discuțiile în consiliul județean despre finanțarea asta la ADR, important este 
că exista o deschidere totală acolo dar mai sunt pași de făcut până la finantare. 
Ca să ajungem la finanțare, noi  trebuie să rezolvam niște probleme iar dl 
Nicolaescu în ședința de ieri de comisie a spus foarte clar și mi-aș dori foarte 
mult să se respecte ceea ce a spus dânsul în ședința de ieri de comisie și ceea 
ce spuneți dumneavoastră astăzi: să stabilim o data clară, ora, la care ne 
vedem cu cei care sunt interesați și care pot să-și aducă o contribuție în tot 
ceea ce înseamnă proiectul Molivișu. Vă mulțumesc. 
 
Dl Preşedinte Ion Mînzînă – O după-amiază plăcută. 

 

 

  Şedinţa s-a încheiat la ora 13.00.  

 

 

P R E Ş E D I N T E, 
 

Ion MÎNZÎNĂ 
 
 
 
 
 

                                                       SECRETAR GENERAL AL JUDEŢULUI,  
                                                                                       
                                                                       Ionel VOICA 


